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To: E.R IEEE @minvws.ntl; IEKECN, (EI. (KEES)IEEEEI@ minvws nil; BE. EXER.
fi 51.2¢ |) minvws.nl]
From: | 5120
Sent: Fri 1/22/2021 8:45:18 AM

Subject: RE: Scan van een Xerox MFA

Received: Fri 1/22/2021 8:45:18 AM

Ik plan voor aankomende maandag even een overleg in. Groetjes,

Van: E BEJE @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 21 januari 2021 19:31

Aan: BEJEM @minvws.ni>;BE120] [| 5.1.20 |}JIE @ minvws.nis;12Ba 5.126)
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Scan van een Xerox MFA

Hoi IEKERL
Ik denk dat we snel toch nog een overlegje met elkaar moeten hebben. Vandaag met de stas besproken dat het niet

verstandig is de 4 landenconf te organiseren gezien de situatie zuid amerika. Deze boodschap hebben we vandaag ook

aan SXM gegeven. Ze gaan het met Panneflek bespreken, maar die zullen niet een ander standpunt kunnen in nemen.

Dan moeten we ook nog nadenken of we en hoe we met de reis an sich om te gaan. Een paar eilanden. of later in maart.

Met stas wel afgesproken om de week in februar nog wel in zijn agenda te houden en de komende dagen beshuten te

nemern.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

| BEY IEE @winvwsul-
: donderdag 21 jan. 2021 2:51 PM

BE (EE) EXE minvvs.o1>, IEEE. (EEE) MEREominws.1~, ED.ERE).OE ERED)

Onderwerp: FW: Scan van een Xerox MFA

Hoi,

Een paar kleine opmerkingen van de Stas op het programma. Begijpelijk dat hij niet 6x bij een eerste vaccinatie wil zijn. Qua planning moeten we

even kijken wat haalbaar en mogelijk is.

Ondanks zijn verzoek om te beperkten tot Covid zaken, zie ik toch zijn vraag aandacht te hebben voor GGZ op Aruba of Curacao en om aandacht te

hebben voor Jeugd. Het kan uiteraard allemaal, maar dan wordt zijn programma dus wel weer wat voller en dat wilde hij niet.

Ondanks dat er nog wat onzekerheid 1s of de reis doorgaat of niet. toch maar beginnen met het organiseren en vastzetten van afspraken? Daarvoor
hebben we nu nog 3 weken. Mijn voorstel is dat ik het Bonaire deel met de collega's afstem en organiseer en dat Puck alle andere eilanden doet,
omdat dit COVID gerelateerd is. Wanneer we toch GGZ en Jeugd extra willen toevoegen aan het programma denk ik hier niteraard graag op mee.

In het eerste programma dat naar de Stas ging zaten er op Statia ook wat Jeugd gerelateerde activiteiten, die zouden we kunnen overnemen en

organiseren.

Hoor graag ook jullie ideeén.

Groetjes.

-----Oorspronkelijk bericht-----

Van: Ns =<} minvws.nl>

Verzonden:
SY

21 januari 2021 12:19

Aan: JEL EEE @minvws.nl-; [ENED . CEEDD) -EEEESM@minvws«1;EEEDN. BE. (EEEDD
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Scan van een Xerox MFA

Bijgaand de reactie van de stas op het reisprogramma

———-- Oorspronkelijk bericht-----



1085321

Van: NoReply@minbzk.nl <NoReply@minbzk.nl=

poWy
21 januari 2021 12:19

Sy el= van een Xerox MFA

U heeft een scan gemaakt. U vindt de scan als bijlage bij de e-mail.

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden.
wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke

aard ook. die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you by mistake, you

are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent

in the electronic transmission of messages.


